

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN BAGI JAWAB LISAN
DEWAN RAKYAT MALAYSIA

PERTANYAAN : JAWAB LISAN

DARIPADA : TUAN OSCAR LING CHAI YEW [SIBU]

TARIKH : 8 JULAI 2019

SOALAN

Tuan Oscar Ling Chai Yew [Sibü] minta **MENTERI LUAR NEGERI** menyatakan duta-duta lantikan politik yang dilantik oleh Kerajaan terdahulu yang belum meletakkan jawatan. Senaraikan nama-nama duta tersebut dan tempat mereka berkhidmat. Apakah implikasinya sekiranya mereka tidak meletakkan jawatan

JAWAPAN

Tuan Yang di-Pertua,

Saya mengucapkan terima kasih kepada Yang Berhormat Sibu atas pertanyaan yang dikemukakan.

Tuan Yang di-Pertua,

2. Untuk makluman Dewan yang mulia ini, seramai lapan (8) orang Ketua-Ketua Perwakilan Malaysia telah dilantik secara lantikan politik oleh Kerajaan terdahulu sebelum Pilihan Raya Umum Ke-14. Walau bagaimanapun, kesemua lapan orang berkenaan tidak lagi berkhidmat sebagai Ketua Perwakilan Malaysia di luar negara.

3. Daripada jumlah tersebut, dua (2) orang Ketua Perwakilan Malaysia iaitu Tan Sri Dr. Zulhasnan Rafique, mantan Duta Besar Malaysia ke Amerika Syarikat telah meletakkan jawatan pada 23 April 2018 manakala Dato' Sri Hasan Malek pula telah menamatkan perkhidmatan beliau sebagai Duta Besar Malaysia ke Kemboja pada 31 Mac 2018.

4. Susulan arahan yang dikeluarkan oleh Kerajaan, seramai enam (6) orang Ketua Perwakilan Malaysia (Lantikan Politik) telah ditamatkan kontrak perkhidmatan pada 30 Jun 2018. Ketua Perwakilan Malaysia berkenaan ialah Dato' Seri Zahrain Mohamed Hashim (Duta Besar Malaysia ke Indonesia), Tan Sri Bernard Giluk Dompok (Duta Besar Malaysia ke Vatican City), Datuk Ghulam Jelani Khanizam (Pesuruhjaya Tinggi Malaysia ke Brunei Darussalam), Dato' Blanche Olbery (Duta Besar Malaysia ke Finland), Datuk Adeline Leong (Presiden Pusat Persahabatan dan Perdagangan Malaysia di Taipei) dan Dato' Siow Chen Pin (Konsul Jeneral Malaysia di Kunming).

5. Dalam hal ini, isu implikasi kewangan sekiranya mereka tidak meletakkan jawatan tidak timbul selepas keputusan penamatan perkhidmatan duta-duta lantikan politik ini dilaksanakan sepenuhnya pada tahun lepas.

Sekian, terima kasih.